



HOTEL IMPERIAL
VIENNA

THE
LUXURY
COLLECTION



HOTEL IMPERIAL
VIENNA

THE
LUXURY
COLLECTION

IMPERIAL IN CONCERT

PHILIPP SCHEUCHER

Grand Piano

24. 04. 2018

FURTHER INFORMATION ON EVENTS:
IMPERIALVIENNA.COM/EVENTS

HOTEL IMPERIAL
A LUXURY COLLECTION HOTEL
KÄRNTNER RING 16 . 1015 WIEN
TEL. +43 (1) 501 10-0
WWW.IMPERIALVIENNA.COM



#imperialvienna

Bösendorfer

KONZERT ZYKLUS | CONCERT SERIES



KONZERT MIT PIANIST
UND BÖSENDORFER ARTIST
PHILIPP SCHEUCHER

PROGRAMM

Franz Schubert

Sonate in G-Dur op. 78, D. 894

Franz Liszt

Sonate in h-Moll

DIENSTAG, 24. APRIL 2018

BEGINN: 19 UHR

KONZERT ARRANGEMENT

INKL. EINEM GLAS CHAMPAGNER UND CANAPÉS

€ 38 (PRO PERSON)

*„Sein absolut präzises Auftreten und der blitzsaubere,
wache Klang seiner Interpretation setzt neue
Qualitäts-Maßstäbe.“ - WDR*

Sei es der Herkulessaal in München, der Goldene Saal des Wiener Musikvereins oder das Gewandhaus in Leipzig – Philipp Scheucher konzertiert in den wichtigsten Konzertsälen Europas. Besonders auszeichnend für den österreichischen Nachwuchspianisten sind seine natürliche Ausstrahlungskraft, die das Publikum mitreißt.

Bei renommierten Klavierwettbewerben ist er vielfach ausgezeichnete Preisträger: Besonders hervorzuheben sind die ersten Preise beim „Internationalen Musikwettbewerb Köln“, beim Aarhus International Piano Competition“ in Dänemark und der zweite Preis beim „13. UNISA Piano Competition in Pretoria/Südafrika. 2017 wurde er als einer der 30 besten Pianisten zum Van Cliburn Wettbewerb nach Texas eingeladen.

IMPERIAL
IN CONCERT

CONCERT WITH PIANIST
AND BÖSENDORFER ARTIST
PHILIPP SCHEUCHER

PROGRAM

Franz Schubert

Sonata in G-Major op. 78, D. 894

Franz Liszt

Sonata in b-minor

TUESDAY, APRIL 24, 2018

BEGINN: 7 PM

CONCERT ARRANGEMENT

INCL. A GLASS OF CHAMPAGNE AND CANAPÉS

€ 38 (PER PERSON)

*“His absolutely prominent appearance and the
sparkling, lively sound of his interpretation sets new
quality standards.” - WDR*

Be it the Herkulessaal in Munich, the Golden Hall of the Wiener Musikverein or the Gewandhaus in Leipzig – Philipp Scheucher performs in the most important concert halls in Europe. Particularly characteristic of the Austrian young pianist is his natural charisma, which enthralls the audience.

He has received numerous awards for prestigious piano competitions: the first prizes at the “International Music Competition Cologne” and at the Aarhus International Piano Competition in Denmark, as well as the second prize at “13. UNISA Piano Competition in Pretoria / South Africa. In 2017 he was invited as one of the 30 best pianists to the Van Cliburn competition in Texas.